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Robert Fico aj niektorí členovia jeho vlády majú rétoriku
ako Viktor Orbán. Ale ich skutky tomu nezodpovedajú,
tvrdí György Gyimesi a poukazuje na všestrannú pomoc
slovenskej vlády nevďačnej Ukrajine, ktorá nám ešte k
tomu aj zastavila prísun ruskej ropy
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nezodpovedaju

O aktuálních tématech, která momentálně hýbou Slovenskem a
Maďarskem, ale io budoucnosti Evropy, jak ji vidí Viktor Orbán mluvil v
pořadu TEĎ TAKTO s Ankou Žitnou politik György Gyimesi.
Slovensko a Maďarsko kritizují rozhodnutí Kyjeva zastavit dodávky
ropy jižní větví ropovodu Družba. Evropská komise oběma stěžujícím
zemím odkazuje, že „naléhavé konzultace se nezdají být
opodstatněné, protože v současnosti neexistují známky bezprostřední
hrozby pro zabezpečení dodávek“.

„Kyjev by toto jednostranné rozhodnutí o zastavení ropy bez krytí
Evropské komise neudělal. Protože na hlasování Maďarska a
Slovenska závisí jeho přijetí do struktur EU i NATO. Doufám, že se
tam nikdy nedostanou. Zároveň je odkázán na dodávky elektrické
energie a Slovnaft jim dodává deset procent nafty a benzínu, které
potřebují k vedení války. Tento krok by Ukrajina, samostatně a
aniž by předem informovala Evropskou komisi, udělat nemohla,“
říká otevřeně politik György Gyimesi.

Zároveň však vidí zásadní rozdíly mezi Slovenskem a Maďarskem,
které se podle něj ocitly v „jednom měchu“ a není to docela fér. Je
pravda, že pan premiér Fico i ostatní členové vlády rétoricky říkají
to, co Viktor Orbán. Ale skutky tomu neodpovídají. Slovenská
republika schválila přístupová jednání, schválili balík pomoci,
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přijali deklaraci, že vstup Ukrajiny do NATO je nezpochybnitelný.
Takže řečmi sice ano, ale skutky suverénní politiku ještě
neprokázaly. To si musíme říci na rovinu,” říká Gyimesi.

Jak dodává: „Přesto nás dávají do stejného mecha s Maďary, kteří
mají svou pozici naprosto jasnou. Například řekli, že nebudou ani
cvičit ukrajinské vojáky, nedají do společného 40 miliardového
balíku ani cent, nebudou dodávat zbraně a zároveň neposkytnou
své území pro dovoz zbraní na Ukrajinu. Toto je pozice, která
možná otevírá bruselským byrokratům nožíky v kapsách, ale
slovenská taková nebyla. Ale zastavili ropu i nám. Nevděční
Ukrajinci. Vnímám to z pohledu ČR jako naprosto nefér.”

O aktuálních tématech, která momentálně hýbou Slovenskem a
Maďarskem, ale io budoucnosti Evropy, jak ji vidí Viktor Orbán mluvil v
pořadu TEĎ TAKTO s Ankou Žitnou politik György Gyimesi.

Více ve videu:
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Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
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původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 
Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi
nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi diskutujícími, vzájemné
osočování se a používání vulgarismů.

mišo blaško2024-08-02 20:51:17
vždyť to, fiko říká, říká, říká...

Bojid Bojid2024-08-03 07:53:24
v tom je dobré, v mletí houbou. Co se skutků týká tak to trochu
pokrývá

 
 


